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ZB 

 

Rob Slewe 
Zie bericht  op FB https://fb.watch/mWvs6A4vcJ/ 
Waarom plaatst Bloemendaal naast natuur 2000 gebieden 
lampen waarvan aangetoond is dat ze slecht zijn voor de natuur 
? 
Waarom zijn er geen alternatieve lampen geplaatst, 
amberkleurig bijvoorbeeld? Die gewoon leverbaar zijn. 
Wat is het beleid op dit gebied want naast schadelijke gevolgen 
voor de natuur wordt dit ook nog ervaren als onplezierig koud 
licht , zie de discussie in Zandvoort en Haarlem. 
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